
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 16
Nový Svět

Č. 1 / 2022 11. 01. 2022 / 12:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing.Bc. Marcela Buiglová, Mgr. Veronika Nevrlá, Lenka Maršálová-Doleželová, Tomáš
Pavlůsek, Ing. Břetislav Kvapil, Ondřej Skopal, Bc. Jan Balcárek, Mgr. Petr Tilkeridis, Mgr.
Isabela Pospíšilová, Lubomír Čechovský

Omluveni: Vladimír Kauer

Hosté: Nebyli přítomni. 

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

Na jednání nebyli přítomni zástupci MPO a PČR.

03 Vystoupení hostů

Hosté nebyli přítomni.

04 Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů

05 Projednávané záležitosti

05.1 Informace předsedkyně k čerpání finančních prostředků komise na rok 2022.

Předesedkyně komise informovala přítomné členy komise o objemu finančních prostředků, které má komise k
dispozici  na rok 2022. Jedná se o tyto částky: 300 000,-Kč. - estetizace, 135 000,-Kč. (opravy a udržování a
nákup služeb), 150 000,- Kč.- opravy komunikací.  Je nutné, aby se komise co nejdříve rozhodla o jejich
proinvestování. P. Čechovský- starosta TJ Sokola Olomouc Nový Svět v listopadu 2021 předložil návrh akcí
spolupořádaných s KMČ č. 16. Finanční částka na tyto akce je 77 000,-Kč. Dále bylo navrženo, aby komise
pořádala svou akci - Přátelské setkání občanů, oprava komunikace k obvodní lékařce ul. Přichystalova (
předběžně 450 000,- Kč. ), úprava prostoru na konci ul. Sudova včetně napojení na ul. Šlechtitelů - komunikace,
chodník cyklostezka, workoutové hřiště. Návrhy budou projednány a případně odsouhlaseny na příštím jednání
komise v měsíci únoru.

05.2 Návrh člena komise p. Čechovského na instalaci nové vitríny KMČ před obchodem Prejza ul.
Přichystalova.

Na jednání komise vystoupil člen komise p. Čechovský s požadavkem  na instalaci nové vitríny KMČ před
obchodem Prejza ul. Přichystalova.



Usnesení:
Instalace nové vitríny nebyla odsouhlasena.

Pro: 1 Proti: 9 Zdržel se: 0

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

1 Instalace zpomalovacích prahů ul. Boční

Komise se obrací na MMOL ODUR se žádostí o informaci týkající se stavu požadavku komise na instalaci
zpomalovacích prahů na ul. Boční. Požadavek byl vznesen  na jednání komise 11.5.2021.

08 Obecné informace

III. OVĚŘENÍ ZÁPISU č. 1 / 2022

Zapsal/a:
Ing.Bc. Marcela Buiglová

Ověřil/a:
Tomáš Pavlůsek


